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Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 16. januar 2025 
Kl.19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Lars Kesby (LK), 
Steen Jensen (SJ), Morten Mortensen (MM), Hans Erik Mogensen (HEM) 
 
Afbud: Bjørn B Lauritzen (BBL), 
 

Dagsorden: 
 
Beslutningspunkter: 
  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt gennemgang og opdatering af 
aktivitetsplan. 
Gennemgået og justeret på enkelte datoer. 
 

4. Status Årsregnskab 2024 & Budget 2025 
AS meddeler at der ændres regnskabspraksis og p.t. arbejdes med at lægge sidste 
hånd på årsregnskabet som fremlægges på generalforsamlingen.  
 
Bestyrelsen arbejder ud fra at der er et overskud i budget 2025 på kr. 178.725. I 
samme budget er der hensat 400.000 til færdiggørelse af etape 3 i vores master- 
udviklingsplan. 
 

5. Status og sidste detaljer ifm. Generalforsamlingen 2024, som afholdes 
onsdag d. 19. februar ’25 i KLG. 
Bestyrelsen planlagde generalforsamlingen, hvor både medlemmer og bestyrelsen 
har forslag på dagsordenen og under evt. bliver der givet information om banens 
Etape 3 og planer for klubhus. 
 

6. Medlemsundersøgelsen 2024 vs. Udvælgelse af punkter, samt konklusioner 
og action (opsamlingspunkt fra sidste møde). 
Bestyrelsen har gennemgået medlemsundersøgelsen og konstaterer at der generelt 
er høj tilfredshed. Der er medlemmer der peger på forskellige emner som vi vil 
arbejde med at forbedre, nogle emner er vi allerede i gang med eller har planer om. 

 
I punktform nogle af emnerne her: 
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- Tiltag for de unge (20-30 år). 
- KLG InDoor/Trackman Studio (f.eks. en Trackman nr. 2 og toiletforhold InDoor) 
- Bagskabe vs. Belægning 
- Affaldsstation vs. Antal og placering 
- Banen (bl.a. pindplaceringer) 
- ”Helhedsoplevelse” (skriver Klubhus) 
- Træning og tilbud 
- Sikkerhed på banen (bl.a. teested hul 18) 
- Optimering og flow på banen (slå 1+2 bolde sammen til 4 bolde) 
- Rating af banen og huller 
- Flere Golfbiler vs. Cykelskur 

 
7. Forslag fra medlemmerne. 

Et medlem henvender sig med forslag til forbedringer for KLG Indoor / Track-
man Studio, og såvel det fysiske omkring lokaler, som tidsbestilling/booking. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan bekræfte at der løbende kigges på 
optimeringer ifm. booking, og vi udfordrer systemudbyder (GolfBox) for tilpasninger, 
som passer bedre til behovene løbende, men det er desværre en langsom proces. 
Mht. fysiske forhold og lokaler, så er der som omtalt i formandens vinterhilsen flere 
opgaver på vej i og omkring klubhuset, så en opfordring her igen til at deltage ved 
Generalforsamlingen onsdag d. 19. februar ’25, hvor der vil blive informeret mere i 
detaljer fra bestyrelsen. 
 
Et medlem henvender sig med forslag om at ændre/tilpasse design på 
puttinggreen, så det svarer til layout på de nye greens som f.eks. hul 7 og 17. 
Samme medlem foreslår en medlemskategori for spil kun på hverdage, og 
sluttelig efterspørges en plan mod vand i forbindelse med hul 1, 13, 14, 15, 17 
og 18, da det anses at være afgørende for klubbens medlemstal og fremtid. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og vi kan oplyse at der ikke er planlagt 
ændringer for puttinggreen i nuværende planer, men forslag er noteret som input 
hvis det bliver aktuelt på et tidspunkt i fremtiden. Kontingentsatser og typer 
fastlægges umiddelbart en gang om året i december måned for det kommende år, 
og 2025 er netop blevet bekræftet via seneste referat og uden 
hverdagsmedlemskab, da vi mener at have andre typer og kombinationer i udbud 
som reelt alternativ til forslaget (kontakt gerne kontoret for nærmere information og 
individuelle muligheder). Mht. vand og planer for disse på kort, mellem- og lang sigt, 
så har det været intensiveret, prioriteret samt været en del af det løbende arbejde 
for banen over flere år, og det bliver ikke mindre fremadrettet, og vi kan bekræfte 
der ligger planer, som også løbende vil blive delt med jer medlemmer, da nogle 
tiltag potentielt vil kræve større investeringer og prioriteringer som kræver 
beslutninger fra Generalforsamlingen. 
 



    BESTYRELSEN 

 
 
Et medlem henvender sig med et ønske om ½ greenfee for gæster i bold med 
KLG-medlemmer. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og ønsket kan desværre ikke imødekommes, 
men der ydes kr. 100,- rabat for en gæst pr. runde pr. dag i bold med et KLG 
medlem. Se evt. flere detaljer og tilbud på dette link: Gæster | Forside - Kaj Lykke 
Golfklub 
 
Et medlem henvender sig vedr. kontingent for 80+ i 2025, som menes at være 
en pålagt en stor stigning. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at der er tale om en regulering 
af produktet, da den årlige pristalsregulering år for år udvider forskellen mellem 
senior- og 80+ kontingent, hvilket favoriserer et i forvejen prisgunstigt produkt. 
 
Et medlem henvender sig med et ønske om tidligere varslinger/udmeldinger 
og f.eks. 1-2 dag før ved banelukninger, så spillere ikke skal køre forgæves. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at vi generelt forsøger at lukke 
banen så sent (og så kort tid) som muligt når dette er påkrævet, samt åbne så tidligt 
som muligt igen, men vi må konstatere, at de seneste års ekstreme vejrforhold 
vanskeliggør at opfylde ønsket, da forholdene kan ændre sig nærmest fra time til 
time, eller fra for- til eftermiddag, men vi vil naturligvis bestræbe os på at optimere 
løbende. 

 

Orienteringspunkter: 
 

1. Orientering fra manager. 
MM orienterede om daglig drift og aktiviteter, hvor der ikke er 
så meget nyt at berette. Tuneringskalenderen er kar, dog med 
forbehold for ændringer. DGU har lagt nogle hjemmekampe 
hvor der er Sydjysk open og derfor arbejdes der hårdt på at 
ændre kampene. Der arbejdes også på at få et 
regionsgolfudvalg. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
BL var fraværende men HEM kunne orientere at det er stille 
her i vinterperioden. Til foråret skal dræn på hul 17 
færdiggøres, på hul 9 fældes nogle af grantræerne til venstre 
for at gøre klar til etape 3. Arbejdet i lobbyen færdiggøres 
næste uge og i starten af marts måned begynder udskiftning 
af vinduer på 1. salen i klubhuset. 
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 20. marts 2025. 
 

https://www.kajlykkegolfklub.dk/gaester?accordion=Greenfee#Greenfee
https://www.kajlykkegolfklub.dk/gaester?accordion=Greenfee#Greenfee
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For referatet Susanne Olesen 

 

 

 
 

 
 

 
 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 
 

 

 
Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 
 
 


